

Stacey Thomas is an owner at Bright Line CPA. Stacey has a diverse background consisting of assurance, financial reporting, tax compliance, risk management, and corporate finance. Stacey has worked with mainly small business organizations ranging from startups to Non-profit Organizations. Her specialties include financial reporting standards, assurance (financial statement audits, reviews, special reports), notice to reader financial statements, tax compliance, and budgeting & financial modeling.

Stacey Thomas est l'une des propriétaires de Bright Line CPA. Stacey possède une expérience diversifiée dans les domaines de l'assurance, de l'information financière, de la conformité fiscale, de la gestion des risques et de la finance d'entreprise. Stacey a travaillé principalement avec des petites entreprises, allant des jeunes entreprises aux organisations à but non lucratif. Ses spécialités comprennent les normes d'information financière, l'assurance (audits des états financiers, examens, rapports spéciaux), l'avis au lecteur des états financiers, la conformité fiscale, la budgétisation et la modélisation financière.